
 
 

A LA PRESIDÈNCIA DE LA MESA NEGOCIADORA 

(Per a incloure a l’acta de la sessió de 19 de maig de 2010) 

Sr. President: 

A les 9h i 24 m. del dilluns dia 17 de maig de 2010 vam rebre convocatòria de reunió de Mesa 

Negociadora per a avui 19 de maig. Respecte a aquesta res a dir doncs li sobren 6 minuts al 

mínim de quaranta-vuit hores d’antelació que marca la normativa al respecte, però pel que fa a la 

documentació aportada i a altres qüestions esdevingudes amb anterioritat a la convocatòria li 

volem fer una sèrie d’observacions amb aquest document que demanem siga adjuntat a l’acta que 

es generarà d’aquesta sessió de la qual ens absentarem una vegada el lliurem personalment a 

vosté, al Sr. Secretari i a la resta de membres presents. 

 

1.- Punt n. 1 de l’Ordre del Dia: La documentació d’aquest punt s’inclou correctament a la 

convocatòria i per tant el donem com a vàlid. Demanem que s’incloguen les modificacions que 

hem transmés per correu electrònic al Sr. Secretari de la Mesa i amb aquestes donem per bona a 

tots els efectes l’acta de la sessió anterior. 

  

2.- Punt n.3 de l’Ordre del Dia: La documentació d’aquest punt s’inclou amb les mancances 

habituals però com conté la informació bàsica també el donem com a vàlid manifestant la nostra 

repetida queixa respecte a eixes mancances i a la consideració “d’informe” del punt. Òbviament, 

ja ens hagués complagut poder-ho fer en l’anterior sessió, li donem el nostre vistiplau explícit 

com sempre fem quan es tracta de drets de les treballadores i dels treballadors d’aquesta 

institució. 

 

3.- Punts n.4 i 5 de l’Ordre del Dia: D’aquestos dos punts o no hi ha informació ni documentació 

o la que se’ns ha lliurat ha estat fora de termini (fet ja habitual i sempre denunciat sense èxit per 

la representació de CC.OO) i està plagada de errades i incorreccions arribant a l’extrem de reduir 

dues vegades de dedicació a la mateixa persona. Tampoc (com sempre) hi ha cap dada que puga 

ajudar a verificar la correció de la decisió presa. Per tot això es fa impossible abordar i emetre 

opinió (a banda d’aparéixer a l’ordre del dia – irregularment- com “informe”) sobre aquestos 

punts que entenem no ajustats a norma es mire des de la perspectiva que es mire. De tota manera 

tot això no fa més que confirmar la idea que té el sr. Vicerector sobre aquest órgan presentant-se 

una vegada més com si d’una roda de premsa es tractara. 



 
 

4.- Punt n.2 de l’Ordre del Dia:  en primer lloc volem manifestar la nostra sorpresa davant la 

resposta tan ràpida com errònia i no normativa a la nostra petició presentada per registre 

d’entrada el dia 11 de maig. És la primera vegada en els últims anys que se’ns vol contestar a una 

petició feta de forma oficial pels conductes reglamentaris. Queden pendents de contestar totes les 

altres peticions fetes en els darrers quatre anys i també presentades per registre o fetes constar 

oficialment a l’acta preceptiva. Pel que pareix – i només per citar els que s’han presentat 

darrerament- aspectes com les Bases UJII3-10, el  Programa Docentia, l’Avaluació del 

professorat dels Màsters, el Conveni TBS, les pagues extraordinàries, l’ Informe CADU, la 

informació i transparència del POD, el tractament a efectes de POD de la maternitat o la petició, 

entre d’altres, de criteris per tal de erradicar la censura informativa a aquesta representació no 

han tingut tanta sort i romanen en algun calaix vicerectoral. 

Davant d’aquest punt volem fer constar que la nostra petició no és d’informació, sinó tal com 

figura textualment al document presentat per registre “per a estudiar, negociar i consensuar cosa 

tan delicada i que afecta els drets dels treballadors i treballadores d’aquesta Universitat” /.../ 

 “li demanem que faça les gestions necessàries per a paralitzar aquest procés i convoque una 

Mesa Negociadora que done un nou format a aquesta decisió unilateral i que, simplement per 

això, no gaudeix de la preceptiva formalitat”.  De cap manera demanem informació, sinó que es 

procedisca a complir amb la normativa i es presente tota la documentació generada per, 

d’aquesta manera, poder encetar un procés de negociació i acord que faça viable, d’acord a la 

legislació vigent, aquesta qüestió. 

 

Per tot això, ens ratifiquem en la nostra postura presa en l’anterior sessió de la MN i en la carta 

que li vam lliurar per registre i després de deixar-ne constància amb el present escrit, l’entreguem 

perquè siga inclòs a l’acta tot manifestant la nostra absoluta desvinculació d’aquest procés i la 

nostra llibertat per a encetar i continuar les actuacions que estimem oportunes. 

Castelló de la Plana, 19 de maig de 2010. 

Atentament. 

 

 

Secció Sindical de CC.OO.-UJI. 

 


